
Spotkanie z dyrekcją PKP | 1

Tekst pochodzi ze strony www.swietokrzyskie.pro Spotkanie z dyrekcją PKP | 1

22 sierpnia 2008

Spotkanie z dyrekcją PKP

– 19 sierpnia 2008

 W dniu 19 sierpnia Wicemarszałek Województwa Zdzisław Wrzałka, oraz przedstawiciele
Departamentu  Infrastruktury  uczestniczyli  w  spotkaniu  z  Dyrekcją  Świętokrzyskiego
Zakładu  Przewozów  Regionalnych  w  Kielcach.

 Tematem rozmów było omówienie planu połączeń kolejowych na rok 2009 w kontekście
planowanego  zwiększenia  kosztów  działalności  spółki,  ze  szczególnym  uwzględnieniem
zasadności funkcjonowania transportu kolejowego na Linii Skarżysko Kamienna – Tomaszów
Mazowiecki.  Poruszono  również  kwestię  rozszerzenia  oferty  „Bilet  Świętokrzyski”  dla
podróżnych z ulgami ustawowymi, który oczekuje na akceptację Zarządu Spółki PKP PR.


